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14. december 2023 

Dagsorden/Referat Skolebestyrelsesmøde 

Deltagere: 
Line Frølund Wolff  Karina Beringer (medarbejder) 
Thor Christensen  Mette Søndergaard (medarbejder) 
Michael Holmberg  Mette Malmros Rasmussen (Skoleleder) 
Simon Stouby  Louise Søndergaard (viceskoleleder) 
Jonathan Rode (afbud)  Lykke Hedevang Pedersen (elevrådet) 
Henriette Hjorth Klausen                               Olivia Bella R. Fogh (elevrådet) 
Niels Lovmand                                              

 

Mødedato: 14. december  
Tidspunkt: 17-19.30 
Sted: Skolen – personalestuen 

 

1. Velkommen 
Tid: 5 min 

 

2. Opfølgninger fra sidste skolebestyrelsesmøde 
Tid: 5 min 
Ikke noget 

 

3. Meddelelser - Orientering om aktuelle forhold vedrørende skolen 
fra: 

Tid: 20 min 

a. Ledelsen:  
Nyansat børnehaveklasseleder Søren, god interesse for stillingen. 
Afdelingslederstillingen tæt på besat, to er videre til anden samtale. 
Ledig stilling i indskolingen dækkes internt ind til sommer. 

Møde med kommende skolestartere - et godt møde med mange fremmødte forældre. 
Godt samarbejde på tværs af byens institutioner i gang. Forældre fik lov at komme med 
bekymringer og input, det fungerede godt. 

Ordblindenetværk er startet op på skolen. Et sted de ordblinde kan mødes på tværs af 
årgange, blive trygge i at hjælpe hinanden, fællesskab 

Byggeri: Pavillon driller lidt med kulde/ frost osv. 



 

  Side 2 

Byggetilladelsen er givet. Tegninger granskes lige nu. 
Kommer i udbud 22/12 regner med opstart uge 6 eller 7. Lige nu er der fokus på sikker 
byggeplads og adgangsvej til byggeplads. Vigtigt at info gives til børnehaven. 
Der er lovet at lærerarbejdspladser er klar 1. august og faglokalerne sidst i august. 

Frisættelsesprocessen: Der skal laves noget høringssvar derfor flyttes marts mødet til 
1. uge i april - onsdag d. 3. april. 

Sidste skoledag for 9.kl havde vi ønsket flyttet tilbage - det bliver den ikke. Det bliver 
mere fleksibelt, hvordan eleverne skal møde i læseperioden. 

Krimimessen stopper fra næste år. 

Finereaders - ansøgning er meget dokumentationstungt, har vi gjort opmærksom på. 
Skolechefen skal tage det med tilbage til politikerne. 

b. Eleverne: Har talt skolefest - fint i udskolingen. &. Kl. lidt kedeligt. 
Snak om at skolefesten skal have ny form - elever bekymret for at en 
fest for 6.-9.kl er et stort spring. Det tages op i elevrådet. 

 
c. Forældre: Ikke noget nyt 

 

4. Tilsyn: Hvordan forbereder vi eleverne til ungdomsuddannelsen? 
Tid: 45 min 

a. Lektier, fravær, forventninger, mv 

• For det første er der kollektiv vejledning på 7.årg 

• På 8.årg er der mere vejledning mere specifikt 

• SKILLS er en konkurrence der er rettet til erhvervsuddannelser 

• Uddannelsesparathedsvurdering på 8. og 9.årg, ved bekymring 
laves der indsatser 

• Vi laver en screening på 7.årg, så vi har et overblik over hvilke 
elever vi skal være OBS på 

• I 8.klasse skal man have 4 i gennemsnit for at være parat 

• I 9.klasse skal man have 2 i gennemsnit for at få en 
erhvervsuddannelse 

• Praktik og særpraktik  

• Eleverne bliver vurderet ud fra det lærerne ser og ved om 
barnet/eleven 

• Vi vil lave et tiltag vedr. forældrenes upload af papirer til 
ungdomsuddannelserne 

 

PAUSE  
Tid: 10 min 

 

5 Budget 
Tid: 15 min 

Vi går ud af budgetåret med ret fint overskud, som det ser ud lige nu. Der er forsøgt at 
holde lidt igen, for at kunne bruge noget på kommende byggeri. 



 

  Side 3 

Der er kommet lidt ekstra ind pga. tildelingsmodel til bygninger. 
Bestyrelsen taler budgetønsker på kaffemøde i januar. 
Ønsket om at genindføre lejrskole - tages op i LMU. 
Spørgsmål - dækkes undervisningen af vikarer i udsk.? Ja, det gør de nu. 

 

6 Fællesbestyrelsesmøde med Børnehaven den 10/4 
Tid: 15 min 

b. Hvad ønsker vi? 
Louise og Una taler om hvordan og form. Bestyrelsen har ikke brug for at eje mødet, 
men vil gerne komme med input.  

Der er et ønske om også at inddrage de private institutioners bestyrelser. 

Line taler med Louise. 

 

7 Evaluering af skolefesten fra et forældreperspektiv  
Tid: 15 min 

For børnene var det sjovt. For forældrene var der ikke plads til alle. Hvad vil man gerne 
have ud af det som forældre? - ikke bare sidde med dem, man plejer. 

I udskolingen oplevede eleverne at det mest var 9.kl. der styrede festen og musikken, 
så andre. Godt med slikbod. Manglede sofaer, hænge ud steder. 

Ønske om flere aktiviteter på Mellemtrinnet, eller længerevarende aktivitet. 

Er der tanker om skoleforestilling? Formen for festen skal tages op. Kan der gøres 
noget mere fællesskabende. 

MobilePay er ikke for alle - kan der også bruges kontanter? Evt. kuponer man køber på 
forhånd. 

Ønsker om lidt mere “slikbod” på mellemtrinnet. 

 

8 Evt. 
Proces for skolebestyrelsesvalg, hvordan? Mette undersøger og sender til bestyrelsen. 

Undring over udmelding om at bestyrelsen havde godkendt ny udskolingsleder, uden 
de havde hørt. Det var en fejl. 

Thor spurgte til samarbejde mellem SFO og idrætsforeningen. 

Thor spurgte ind til voksenkontakt i SFO - ved siden af, foran, bagved. Der har været 
arbejdet med at komme mere ved siden af særligt de vilde udelege. Kan børnene 
nudges til andet end det, de selv vælger. 

Spørger ind til Steam-indsats og hvordan er SFO med i det. Det er en af de indsatser 
der ligger lidt stille og skal kigges mere på fremad. 

I januar vil der være lidt spisning til bestyrelsesmødet.  

 

 


